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Protokół nr 125/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 20 grudnia 2021 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

2. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

Nieobecny: Pan Marek Kieler  - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Antonina Wojtczak  - kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu 

4. Pan Bartłomiej Świątczak   - naczelnik Regionalnego Wydziału    

        Monitoringu Środowiska w Łodzi  

5. Pani Anna Szafrańska  - główny specjalista ds. planowania  

         i monitoringu wód powierzchniowych GIOŚ  

         Regionalnego Wydziału Monitoringu 

6. Pan Maciej Bryś   - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

7. Pan Bartłomiej Panek  - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

8. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  
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9. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

10. Pan Marek Augustyn  - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu  

11. Pani Alina Piekarek   - p.o. głównego księgowego w SP ZOZ  

         w Wieluniu  

12. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

13. Pani Katarzyna Olejnik  - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli  

        Ledóchowskiej w Komornikach  

14. Pani Katarzyna Wyrębak  - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

         w Wieluniu (ZSS) 

15. Pani Barbara Cichecka  - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

16. Pan Dariusz Kowalczyk  - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

17. Pani Dorota Morchel             - wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

18. Pani Alicja Ingram   - wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

19. Pan Włodzimierz Kamiński  - kierownik Warsztatów  Szkolnych  

        w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

        w Wieluniu (ZS nr 2) 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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5. Zapoznanie z informacją Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska  

w Łodzi Delegatura w Sieradzu oraz Głównego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska Departamentu Monitoringu Środowiska Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi o stanie środowiska i podejmowanych 

działaniach kontrolnych na terenie powiatu wieluńskiego w 2020 r..  

6. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek Pana Łukasza Dybki - członka 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie sprawdzenia przez Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu możliwości i formy zatrudnienia (umowa 

zlecenie, umowa o dzieło) dodatkowej osoby z zewnątrz, która w razie zaistniałej 

potrzeby będzie dokonywała załadunku piaskarek ciągnikiem będącym 

własnością Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach.  

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.10.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.11.2021 r.  

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 09.12.2021 r. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2021 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

11. Przyjęcie projektu pisma w sprawie zdjęcia z planu pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2021 oraz z planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2021 w miesiącu grudniu punktu 

„Przyjęcie kalendarza imprez integracyjnych i prozdrowotnych w 2022 r. 

współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu”. 
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12. Przyjęcie projektu wniosku skierowanego do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie wykreślenia punktu pn. Zaopiniowanie projektów 

kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych i współorganizowanych przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022 z planu pracy Komisji Edukacji  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu oraz punktu pn. Przyjęcie kalendarzy 

imprez i wydarzeń organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w roku 2022 z planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłaty  

za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w związku z akcją charytatywną Telewizji Polskiej S.A.  

pn. „Reklama Dzieciom 2021”. 

15. a) Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli  

oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie  

będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok  

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli, 

b) Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2022 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Skomlin na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4511E 

Skomlin-Wróblew”.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

aktualizacji miesięcznej kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły 

publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły publicznej w roku budżetowym 

2021.  
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków 

dochodów w jednostkach budżetowych Powiatu Wieluńskiego.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

25. Sprawy bieżące. 

26. Wolne wnioski. 

27. Zamknięcie CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CXXV posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w posiedzeniu 

Zarządu.    
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 3 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu  

oraz Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu.      

      

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował,  

że członkowie Zarządu w materiałach otrzymali dwie dodatkowe spraw. Pierwsza  

to „Rozpatrzenie wniosku Pana Grzegorza Mielczarka radnego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie powiatu w 2022 r.  

na remont drogi powiatowej nr 4505E odc. Brzoza-Biała polegający na położeniu 

cienkiego dywanika i umocnienie poboczy na długości odc. 2,0 km wraz  

z zapytaniem czy Zarząd Powiatu zamierza złożyć wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi o pozyskanie środków pochodzących z tytułu wyłączenia 

z produkcji gruntów rolnych na przedmiotowe zadanie”, którą zaproponował,  

aby rozpatrzyć jako punkt 7. Druga sprawa to „Przyjęcie informacji pt. „Prezentacja 

realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez Zespół Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu”, którą zaproponował, aby rozpatrzyć w punkcie 17.  

Po wprowadzeniu ww. punktów porządek obrad zakończy się punktem 29. Zapytał, 

czy są jeszcze jakieś propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” wprowadzeniem dwóch wyżej wymienionych punktów do porządku 

obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad jako punkt 7: „Rozpatrzenie wniosku Pana 

Grzegorza Mielczarka radnego Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia 

środków w budżecie powiatu w 2022 r. na remont drogi powiatowej nr 4505E  

odc. Brzoza-Biała polegający na położeniu cienkiego dywanika i umocnienie poboczy 
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na długości odc. 2,0 km wraz z zapytaniem czy Zarząd Powiatu zamierza złożyć 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi o pozyskanie środków pochodzących 

z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych na przedmiotowe zadanie” oraz jako 

punkt 17: „Przyjęcie informacji pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu” 

(głosowało 3 członków Zarządu). 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 3 członków Zarządu). 

 

 

  Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska  

w Łodzi Delegatura w Sieradzu oraz Głównego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska Departamentu Monitoringu Środowiska Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi o stanie środowiska i podejmowanych 

działaniach kontrolnych na terenie powiatu wieluńskiego w 2020 r..  

6. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek Pana Łukasza Dybki - członka 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie sprawdzenia przez Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu możliwości i formy zatrudnienia (umowa 

zlecenie, umowa o dzieło) dodatkowej osoby z zewnątrz, która w razie zaistniałej 

potrzeby będzie dokonywała załadunku piaskarek ciągnikiem będącym 

własnością Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

 



 

 

8 

  

7. Rozpatrzenie wniosku Pana Grzegorza Mielczarka radnego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie powiatu w 2022 r.  

na remont drogi powiatowej nr 4505E odc. Brzoza-Biała polegający na położeniu 

cienkiego dywanika i umocnienie poboczy na długości odc. 2,0 km  

wraz z zapytaniem czy Zarząd Powiatu zamierza złożyć wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi o pozyskanie środków pochodzących z tytułu 

wyłączenia z produkcji gruntów rolnych na przedmiotowe zadanie. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.10.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.11.2021 r.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 09.12.2021 r. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2021 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

12. Przyjęcie projektu pisma w sprawie zdjęcia z planu pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2021 oraz z planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2021 w miesiącu grudniu punktu 

„Przyjęcie kalendarza imprez integracyjnych i prozdrowotnych w 2022 r. 

współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu”. 

13. Przyjęcie projektu wniosku skierowanego do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie wykreślenia punktu pn. Zaopiniowanie projektów 

kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych i współorganizowanych przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022 z planu pracy Komisji Edukacji  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu oraz punktu pn. Przyjęcie kalendarzy 
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imprez i wydarzeń organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w roku 2022 z planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłaty  

za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w związku z akcją charytatywną Telewizji Polskiej S.A.  

pn. „Reklama Dzieciom 2021”. 

16. a) Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli  

oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie  

będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok  

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli, 

b) Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2022 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli. 

17. Przyjęcie informacji pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu”. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Skomlin na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4511E 

Skomlin-Wróblew”.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

aktualizacji miesięcznej kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły 

publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły publicznej w roku budżetowym 

2021.  
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20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków 

dochodów w jednostkach budżetowych Powiatu Wieluńskiego.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

27. Sprawy bieżące. 

28. Wolne wnioski. 

29. Zamknięcie CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są uwagi  

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 124 z CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 124/21 z CXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 członków 

Zarządu). 
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Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska  

w Łodzi Delegatura w Sieradzu oraz Głównego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska Departamentu Monitoringu Środowiska Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi o stanie środowiska i podejmowanych 

działaniach kontrolnych na terenie powiatu wieluńskiego w 2020 r..  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał zaproszonych gości 

– Pana Bartłomieja Świątczaka - naczelnika Regionalnego Wydziału Monitoringu 

Środowiska w Łodzi, Panią Antoninę Wojtczak – kierownika Delegatury WIOŚ  

w Sieradzu, Panią Annę Szafrańską – głównego specjalistę ds. planowania  

i monitoringu wód powierzchniowych GIOŚ Regionalnego Wydziału Monitoringu 

Środowiska w Łodzi. Zapytał, czy ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. Podziękował za przygotowanie obszernego materiału. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poprosił, aby zaproszeni goście 

wypowiedzieli się na temat systemu monitoringu jakości powietrza Airly. Wyczytał 

ostatnio, że 14.12.br. uruchomiono dodatkowych 6 czujników, czyli na terenie gminy 

Wieluń jest 10 czujników, które badają jakość powietrza (m.in. temperaturę, 

wilgotność). Odniósł się do stężenia pyłów PM1, PM2, PM10. Zapytał, jak Państwo 

odnoszą się do tego systemu i czy informacje z tego systemu są jak gdyby 

uwzględniane. Jak to się ma do rzeczywistości? 

Pan Bartłomiej Świątczak – naczelnik Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi wyjaśnił, że są urzędem państwowym, instytucją, 

która musi przestrzegać przede wszystkim przepisów prawa. Mają zapisane  

w ustawie prawo o ochronie środowiska zaimplementowane z dyrektyw unijnych 

normy jakości powietrza i referencyjne metodyki monitoringu jakości powietrza, które 

mają obowiązek wykorzystywać w rocznych ocenach jakości powietrza na obszarze 

kraju. W związku z tym prowadzą pomiary jakości powietrza w oparciu o metodyki 

referencyjne Unii Europejskiej. Pomiary niskokosztowymi czujnikami Airly  

nie spełniają wymogów dyrektywy, jeśli chodzi o zgodność z metodyką referencyjną, 

ani też nie są porównywalne z metodyką referencyjną. Aby takie coś móc stwierdzić  
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to odpowiednie instytucje musiałyby wykonać test równowartości metod 

pomiarowych. Do tej pory z tego, co mu wiadomo, te czujniki takiego certyfikatu  

nie posiadają. Następnie omówił metodykę referencyjną, jeśli chodzi o pomiary pyłu, 

który odbywa się w sposób manualny 24-godzinny. Na podstawie tychże pomiarów 

można dokonać rocznej oceny jakości powietrza i później na podstawie tych ocen 

Sejmik Województwa Łódzkiego może podejmować decyzję o wdrażaniu działań 

naprawczych w ramach programu ochrony powietrza, a te działania mówią  

o wydatkowaniu wielu setek, można powiedzieć milionów złotych na zmiany systemu 

np. ogrzewania dla dużych obszarów województwa. W związku z tym nie mogą się 

opierać na czujnikach niskokosztowych w tak poważnych opracowaniach. Zresztą 

prawo nie daje im takich możliwości. Dodatkowo prowadzą pomiary automatyczne  

i akurat pomiar automatyczny, ciągły nie jest zgodny z metodyką referencyjną,  

ale posiada certyfikaty porównywalności z metodą referencyjną. Przekazał, że takie 

automatyczne stacje są w województwie. Z powodu tego, że są bardzo drogie,  

są lokowane przede wszystkim na obszarach gdzie są duże skupiska ludności – 

aglomeracje powyżej 250 tys. mieszkańców i duże miasta w okolicach 100 tys. 

mieszkańców. Poinformował, że niestety nie stać ich, aby na stałe w Wieluniu 

postawić stację automatyczną, ponieważ jest to za małe miasto, o za małych 

problemach aerosanitarnych, żeby postawić taką stację. W związku z tym muszą 

posiłkować się matematycznym modelowaniem jakości powietrza, wykonywanym 

przez Instytut Ochrony Środowiska w Warszawie, zgodnie z ustawą prawo  

o ochronie środowiska, który wykorzystuje modele stosowane na świecie i w Europie 

w sposób miarodajny, obiektywny na obszarze całego kraju. Odnośnie PM1 wyjaśnił, 

że nie jest jeszcze wskaźnikiem normowanym. WHO od dłuższego czasu postuluje, 

żeby ten wskaźnik jakości powietrza wdrożyć, ale jak na razie na terenie Unii 

Europejskiej, w Polsce nie jest to oficjalny wskaźnik jakości powietrza.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że ta aplikacja jest 

teoretycznie bardziej przybliżeniowa niż rzeczywista. 

Pan Bartłomiej Świątczak – naczelnik Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi odpowiedział, że w tej chwili w związku z tym,  

że istnieje wolność wykonywania jakichkolwiek pomiarów i publikowania  

w Internecie, dla popularyzatorskich działań odnośnie informowania ludzi o złej 

jakości powietrza to ma pewną wartość, jeśli chodzi o świadomość problemu jakości 

powietrza, czego nie zwalczają, bo każdy może mierzyć zanieczyszczenie powietrza, 
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jeśli chce, natomiast nie będą weryfikowali zaokiennym termometrem prognoz  

i oficjalnych pomiarów wykonywanych do celów urzędowych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że z tego, co pamięta 

jakość powietrza w naszym regionie jest generalnie mówiąc nie za dobra. Zapytał jak 

to wygląda.  

Pan Bartłomiej Świątczak – naczelnik Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi odpowiedział, że sytuacja w Polsce jest raczej 

constans, jeśli chodzi o pył PM10, PM2,5. Praktycznie różnice pomiędzy 

poszczególnymi latami, które oceniają wynikają tylko i wyłącznie z wpływu zmian 

jakiś warunków ekologicznych pomiędzy poszczególnymi latami. Takim nietypowym, 

anomalnym wręcz rokiem był 2020, kiedy w swojej karierze ponad 20 letniej  

w monitoringu powietrza nie widział jeszcze takiej mapy rozkładu obszarów pyłu 

PM10 na terenie województwa czy w Polsce. Dlatego, że praktycznie nie było zimy, 

pierwsze długotrwałe śniegi i ochłodzenie wystąpiło dopiero w styczniu 2021 r. 

Dlatego ten rok już taki miły dla jakości powietrza nie jest i nie będzie, więc nie 

można się przyzwyczajać do tego, co było w zeszłym roku, jeśli chodzi o jakość 

powietrza, bo to raczej się nie powtórzy. Była to anomalia pogodowa. Generalnie  

w skali średniej rocznej wartości stężeń meteorologia rządzi w 30% wartością średnią 

roczną pyłu PM10 i w ogóle zanieczyszczeń powietrza we wskaźnikach oficjalnych. 

Natomiast reszta to jest wpływ emisji i póki tego wpływu emisji nie będziemy 

ograniczali, to nie możemy mówić o zniknięciu obszarów przekroczeń z naszego 

województwa, z Polski. Mowa głównie o wpływie emisji niskiej. To jest masa małych 

źródeł, obiektów będących własnością prywatną i w związku z tym jakiekolwiek 

działania naprawcze są bardzo trudne, bardzo skomplikowane i kosztowne,  

co następnie omówił. Odnośnie tendencji stopniowo, powoli rosną wartości stężenia 

dwutlenku azotu, co wynika z coraz większej liczby pojazdów na naszych drogach  

i stopniowo będziemy zbliżali się zapewne do wartości średniej rocznej poziomu 

dopuszczalnego NO2. Jak na razie nie notują przekroczeń, ale na przestrzeni 

najbliższych 10 lat możemy już zacząć notować jakieś przekroczenia. Jeśli chodzi  

o pył praktycznie sytuacja jest constans rok do roku.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że do Zarządu 

dołączył pan Łukasz Dybka, którego powitał. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 



 

 

14 

  

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu dołączył Pan Łukasz 

Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę 

dodając, że podejrzewa, że stwierdzenie stężenie średnioroczne na stacji manualnej 

w roku 2020 gdzie jest wskazany Uniejów, to po prostu nie jest poprawiony Uniejów 

na Wieluń.  

 Pan Bartłomiej Świątczak – naczelnik Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi odpowiedział, że tak. Oczywiście to jest drobny 

błąd w edycji. Wartości zacytowane sprawdzał czy się zgadzają i dla porównania 

wynotował wartości dla Wielunia. Porównanie 2019 r., 2020 r., 2021 r. wygląda w ten 

sposób: dla pyłu PM10 w województwie łódzkim w 2019 r. na 24 stanowiska 

pomiarowe było 15 stanowisk gdzie był poziom dopuszczalny przekroczony,  

a w 2020 r. tylko na 7 stanowiskach, czyli ewidentnie było dużo mniej przekroczeń.  

W 2021 r. tych stanowisk na pewno będzie więcej, ale trzeba poczekać do końca 

roku. Jeśli chodzi o wskazania w Wieluniu to w 2019 r. średnioroczne stężenie PM10 

wynosiło 28 µg, w 2020 r. spadło do 24 µg przy średniej rocznej taki spadek to jest 

naprawdę duży spadek. Natomiast w 2021 r. jak do tej pory według danych do końca 

listopada jest 27 µg, czyli jeśli dojdzie grudzień to prawdopodobnie dojdzie do 28 µg. 

W 2019 r. dni z przekroczeniem dobowej wartości pyłu PM10, które zgodnie  

z przepisami mogą być przez 35 dni w roku, czyli 10% dni w roku, w Wieluniu było  

28 dni w 2019 r., do końca listopada jest 23 dni i prawdopodobnie do końca grudnia 

będą mieli w granicach 28-30 dni, natomiast w 2020 r. było tylko 12 dni, co pokazuje 

jak anomalny był 2020 r. Dodał, że 2020 r. dla powietrza był mało miarodajny, 

ponieważ zakłamuje, zafałszowuje wpływ emisji na jakość powietrza i powtórzył,  

że tak naprawdę była to bardzo nietypowa zima.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do punktu  

7 w postanowieniach pokontrolnych dotyczącego gminy Skomlin, że wystąpiono  

do sądu z wnioskiem o ukaranie. Zapytał, na jakim etapie jest to postępowanie.  

Pani Antonina Wojtczak – kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu 

przekazała, że pan Świątczak nie może odpowiedzieć, ponieważ nie wie tego, 
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natomiast te wszystkie sprawy związane są z Inspektoratem Ochrony Środowiska,  

z Delegaturą w Sieradzu. Poinformowała, że nie mają jeszcze informacji jak to się 

potoczyło. Sądy działają w określonym trybie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kontroli 

wskazując, że spotkał się ze stwierdzeniami, że w trakcie kontroli sprawdzono 

regulamin, który nie spełniał jakiś wymogów. Zapytał, czy nie ma obligatoryjnego 

obowiązku, żeby WIOŚ zatwierdził taki regulamin w momencie jego uchwalania,  

czy dopiero jak pewne błędy są wyłapywane w trakcie kontroli.   

Pani Antonina Wojtczak – kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu 

wyjaśniła, że nie rozumie o jakim regulaminie mówi pan Wojcieszak. Podmiot 

gospodarczy ma decyzję o warunkach korzystania ze środowiska. WIOŚ prowadzi 

kontrolę jak ta decyzja jest realizowana. Jeżeli nie jest realizowana to albo mają 

swoje instrumenty, którymi dysponują, albo występują do sądu, do urzędu 

marszałkowskiego, do starostwa o zmianę decyzji, albo wyegzekwowanie tych 

elementów, które do nich należą.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że chodziło  

mu o to, że np. w pierwszym punkcie jest mowa, że przeprowadzono kontrolę  

w gminie Wierzchlas i podczas kontroli stwierdzono, że obowiązujący regulamin 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Wierzchlas wymaga dokonania  

w nim zmian. Zapytał, czy w momencie zatwierdzania regulaminu nie powinna być 

parafka WIOŚ, że regulamin jest dobry, aby nie trzeba było do tego wracać  

i dokonywać zmian, w czymś co obowiązuje już od jakiegoś czasu.   

 Pani Antonina Wojtczak – kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu 

wyjaśniła, że regulamin nie wymaga ich akceptacji na tym etapie, to gmina sama robi 

regulamin i powinna dostosować się do obowiązującego prawa i wtedy nie ma 

potrzeby, żeby WIOŚ to opiniował, nie ma takiej możliwości prawnej na dzień 

dzisiejszy. To rada gminy zatwierdza, a nie WIOŚ.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał o wodę w gminie Wieluń  

ze źródeł głębinowych, bo widać pogorszenie klasy jakości. Zapytał, jaka może być 
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tego przyczyna. Czy jest to jednorazowy spadek jakości wody? Czy jest szansa,  

że wróci do klasy wyższej?  

Pani Anna Szafrańska – główny specjalista ds. planowania i monitoringu 

wód powierzchniowych GIOŚ Regionalnego Wydziału Monitoringu udzieliła 

odpowiedzi na pytanie dotyczące wód podziemnych wyjaśniając, że rzeczywiście  

w Wieluniu wystąpiło pogorszenie wody, ale wydaje jej się, że to jest jednorazowe. 

Nie było wcześniej przekroczeń. Powiedziała, że jeśli Zarząd pozwoli to odpowie  

na to pytanie e-mailowo i bardziej szczegółowo przyjrzy się określeniu wody 

głębinowej w Wieluniu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że dobrze.  

Pan Bartłomiej Świątczak – naczelnik Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi dodał, że przed sesją przygotuje plany  

z poprzednich lat, ponieważ monitoring wód podziemnych nie jest robiony co roku 

tylko co 3 lata na studniach, więc trzeba to porównać z ostatnimi pomiarami z bazy 

danych. Uzyska od pracownicy, która zajmuje się tematem informacje jaka mogła być 

przyczyna pogorszenia stanu na tej studni.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował zaproszonym 

gościom i poprosił o udzielenie odpowiedzi na zadane pytania na piśmie.   

Pan Bartłomiej Świątczak – naczelnik Regionalnego Wydziału 

Monitoringu Środowiska w Łodzi powiedział, że udzieli odpowiedzi na piśmie  

z informacją o danych z lat ubiegłych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zamknął punkt 5.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi Delegatura w Sieradzu oraz Głównego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska Departamentu Monitoringu Środowiska 

Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Łodzi o stanie środowiska  

i podejmowanych działaniach kontrolnych na terenie powiatu wieluńskiego w 2020 r.. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

  



 

 

17 

  

Pkt 6  

Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wniosek Pana Łukasza Dybki - członka 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie sprawdzenia przez Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu możliwości i formy zatrudnienia 

(umowa zlecenie, umowa o dzieło) dodatkowej osoby z zewnątrz, która w razie 

zaistniałej potrzeby będzie dokonywała załadunku piaskarek ciągnikiem 

będącym własnością Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał z-cę kierownika 

PZD pana Bartłomieja Panka oraz z-cę naczelnika wydziału komunikacji pana 

Macieja Brysia. Następnie zwrócił się do wnioskodawcy z zapytaniem, czy jest 

usatysfakcjonowany z zaproponowanej odpowiedzi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że jest zadowolony  

z takiej odpowiedzi, z której wynika, że jednak da radę, aby ten ciągnik funkcjonował  

i był wykorzystywany w jaki największej ilości godzin i że PZD postara się, aby tym 

ciągnikiem był prowadzony załadunek podczas akcji zimowej za co podziękował,  

jak i również za sprawdzenie czy istnieje możliwości zatrudnienia dodatkowej osoby  

w razie gdyby wystąpiły jakieś komplikacje.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan kierownik 

chciałby coś dodać, czy przedstawić jak przebiega akcja zima.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu powiedział,  

że załadunek odbywa się po raz pierwszy można powiedzieć ich ciągnikiem  

z ładowaczem, przebiega w sposób sprawny. Dodał, że w piątek otrzymali piaskarkę 

do ciągnika, więc mogą posypywać swoją piaskarką, swoimi ludźmi, sprzętem, który 

nie jest wynajmowany z zewnątrz. Zima może nie jest śnieżna, nie jest mroźna,  

ale muszą wyjeżdżać na drogi i posypywać np. tak jak tej nocy, kiedy wydawać 

mogłoby się, że wszystko było w porządku, jednak o godz. 23.00 pojawiła się 

zamróz, gołoledź byli zmuszeni wysłać również swój ciągnik, miał okazję sprawdzić 

się z posypywarką. Dodał, że nie sypali wszystkich dróg, ponieważ później zjawisko 

ustało. Zaznaczył,  że wszystko przebiega na ten moment sprawnie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” zaakceptowaniem projektu 

odpowiedzi na wniosek.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na wniosek Pana Łukasza Dybki - członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie sprawdzenia przez Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu możliwości i formy zatrudnienia (umowa zlecenie, umowa o dzieło) 

dodatkowej osoby z zewnątrz, która w razie zaistniałej potrzeby będzie dokonywała 

załadunku piaskarek ciągnikiem będącym własnością Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Pana Grzegorza Mielczarka radnego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie powiatu w 2022 r.  

na remont drogi powiatowej nr 4505E odc. Brzoza-Biała polegający  

na położeniu cienkiego dywanika i umocnienie poboczy na długości  

odc. 2,0 km wraz z zapytaniem czy Zarząd Powiatu zamierza złożyć wniosek  

do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi o pozyskanie środków pochodzących  

z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych na przedmiotowe zadanie. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

kierownikowi.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu omówił 

przedmiotową sprawę. Zaznaczył, że program dotyczący wyłączenia z produkcji 

gruntów rolnych przewiduje remonty na długości do 1,5 km, a w tym przypadku 

mamy 2 km lub więcej, więc z tego programu nie moglibyśmy skorzystać. Sprawa 

jest do rozstrzygnięcia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wskazanie 

złożenia wniosku do urzędu marszałkowskiego to nie jest wskazanie źródeł 

finansowania, ponieważ dofinansowanie z urzędu marszałkowskiego nie pokryje 

całego remontu, a tak jak pan kierownik wspomniał ze względu na długość odcinka 

nie kwalifikuje się do złożenia tego wniosku. Oddał głos panu skarbnikowi pytając  

czy widzi możliwość na ten moment finansowania tego remontu zgłoszonego przez 

radnego Mielczarka.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ani  

w budżecie na ten rok, ani w projekcie budżetu na przyszły rok nie ma tego zadania. 

Biorąc pod uwagę wcześniejszą rozmowę samo złożenie wniosku do FOGR-u 

(Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych) nie wymaga zabezpieczenia na tym etapie 

środków własnych. Dlatego też złożenie wniosku jak rozumie mogłoby się odbyć bez 

zabezpieczenia środków własnych, w projekcie budżetu zabezpieczane są tylko  

i wyłącznie środki na umowy już podpisane. Jeżeli otrzymalibyśmy takie 

dofinansowanie z FOGR-u to można by rozważać uwzględnienie tego przy dzieleniu 

środków z nadwyżki, żeby tę inwestycję sfinansować. Dodał, że pan kierownik mówił 

jakiego rzędu są to kwoty, to należy wiedzieć, że inne drogi nie będą zrobione,  

bo ileż można środków z nadwyżki z poprzedniego roku uzyskać.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odniósł się do zapisu o długości 

odcinka z FOGR-u, żeby można było złożyć wniosek, że jest uwarunkowany 

długością 1,5 km. Zapytał, czy można to zrobić np. odcinkami, czy nie. Dodał,  

że w tamtym tygodniu na tym odcinku był wypadek śmiertelny. Zaproponował 

odcinek 1,5 km np. od długiego zakrętu za cmentarzem przez przejazd, przed remizą 

OSP w Brzozie, żeby to wtrącić i ewentualnie dociągnąć tam jeszcze kawałek. 

Wówczas jest to bez zabezpieczenia środków w budżecie, a złożenie wniosku  

do FOGR-u na krótszy odcinek.   

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że jak najbardziej tylko to od nas zależy jaki odcinek wskażemy dodając, że możemy 

wskazać odcinek 1,5 km. Podkreślił, że na dzień dzisiejszy nie mamy na ten odcinek 

dokumentacji, nie mamy nic, składając wniosek jakiś szkic, zarys przynajmniej  

na remont tego odcinka pomijając fakt, czy to będzie 1,5 km czy 2 km przydałby się 

już nie mówiąc później o ewentualnym ogłaszaniu przetargu, bo wtedy projekt jest 

niezbędny z kompletną dokumentacją.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał o szacunkowy koszt 

dokumentacji.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu poinformował,  

że jest to remont, więc wydaje mu się, że w granicach 10 tys.zł-15 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy jest nabór  

i składanie wniosków do FOGR-u.  
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Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu poinformował,  

że z tego, co kojarzy to do końca stycznia.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że środki  

w budżecie na dokumentację powinny być, jak rozumie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował odpowiedź 

do radnego, ponieważ Zarząd nie podjął jeszcze decyzji co będzie składał, zarówno 

do FOGR-u jak i do innych źródeł, z których korzystamy, że na ten moment Zarząd 

Powiatu nie podjął jeszcze decyzji, jeśli chodzi o wnioski składane do budżetu 

województwa łódzkiego z tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych,  

jak i w ramach innych konkursów zaznaczając, że można skorzystać z innych źródeł 

finansowania w tym przypadku niż z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, ponieważ 

z doświadczenia wiadomo, że lepiej wykonywać proste roboty o dł. 1,5 km  

z nakładką, czy ewentualnym poszerzeniem pobocza, biorąc pod uwagę jaki jest tutaj 

poziom dofinansowania, natomiast większe roboty wykonywać z wyższym poziomem 

dofinansowania. Udzielił głosu panu kierownikowi.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu zaproponował, 

aby zapytać gminę Biała czy chciałaby partycypować w tym zadaniu, czy wójta,  

co też byłoby wskazane.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że proponuje 

odpisać tak jak mówił plus pismo do Wójta i przewodniczącej Rady Gminy Biała  

z zapytaniem - jeśli powiat wieluński podejmie taką inicjatywy to czy gmina zdecyduje 

się na partycypację w kosztach ww. zadania. Zapytał, czy ktoś ma inną propozycję 

lub chciałby zmodyfikować zaproponowaną odpowiedź. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” takim rozwiązaniem.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu odpowiedzi do wnioskodawcy w przedmiotowej sprawie 

informującej, że na ten moment Zarząd Powiatu nie podjął jeszcze decyzji,  

jeśli chodzi o wnioski składane do budżetu województwa łódzkiego z tytułu 

wyłączenia z produkcji gruntów rolnych, jak i w ramach innych konkursów 

zaznaczając, że można skorzystać z innych źródeł finansowania w tym przypadku  

niż z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, ponieważ z doświadczenia wiadomo,  

że lepiej wykonywać proste roboty o dł. 1,5 km z nakładką, czy ewentualnym 

poszerzeniem pobocza, biorąc pod uwagę jaki jest tutaj poziom dofinansowania, 
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natomiast większe roboty wykonywać z wyższym poziomem dofinansowania  

oraz o wystąpieniu z pismem do Wójta Gminy Biała i Przewodniczącej Rady Gminy 

Biała z zapytaniem – jeśli powiat wieluński podejmie taką inicjatywy  

to czy gmina zdecyduje się na partycypację w kosztach ww. zadania (głosowało  

4 członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił się do pana 

kierownika w sprawie przygotowania odpowiedzi. Udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o prace między Wieluniem  

a Turowem - kiedy jest zakończenie budowy? Bodajże z rok temu stawiał taki 

wniosek o naprawę tej drogi, ponieważ jak były robione przekłucia na drugą stronę 

do rowu to asfalt zapadł się w tych miejscach. Czy będzie wykonana naprawa 

zapadnięć, przekłuć poprzecznych przez drogę między Wieluniem a Turowem?   

Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że to jest zadanie wieloletnie, z tego co kojarzy to 5 letnie. Zakończenie tego zadania 

jest w roku 2023, więc są 2 lata na sfinalizowanie. Przekopy czy przeciski, które były 

wykonywane pod tą drogą zostały przekazane wykonawcy, który miał zająć się tym 

tematem. Zaznaczył, że myśli, że do odbioru będzie to zlikwidowane chociaż  

na wiosnę wykonają przegląd robót, które już wykonał do tej pory i postarają się, 

żeby to było szybciej naprawione.     

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zamknął punkt 7. 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor 

Katarzynę Olejnik, której udzielił głosu. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach omówiła przedmiotową sprawę.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał również panią 

kierownik Świtalską. Odniósł się do terminu ujętego w regulaminu, a mianowicie 

wolontariusze. Zapytał, czy wolontariusze funkcjonowali w jakiś sposób w Domu 

Dziecka i ewentualnie czy jest jakaś propozycja, żeby funkcjonowali. Zwrócił uwagę, 

że w regulaminie jest zapis o samorządzie wychowanków, że może funkcjonować, 

stąd pytanie czy obecnie funkcjonuje? 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach jeśli chodzi o wolontariat wyjaśniła, że regulamin 

daje taką możliwość, natomiast w ostatnim czasie ze względu na zagrożenie 

koronawirusowe zrezygnowali z takiego wsparcia, uznając, że zdrowie i życie jest 

najważniejsze i ograniczyli liczbę osób z zewnątrz, które wchodziły do placówki. 

Dotyczyło to również wolontariuszy zaznaczając, że na przyszłość ta sprawa jest 

otwarta. Dodała, że oprócz tego zapisu, który jest w regulaminie muszą wziąć pod 

uwagę zapis w ustawie o wolontariacie, który mówi o tym, że jeżeli ten wolontariat 

jest powyżej miesiąca to wiąże się z zawarciem umowy, opłaceniem ubezpieczenia 

za wolontariusza, czyli z dodatkowymi kosztami. Dodała, że będą indywidualnie 

rozpatrywać predyspozycje takiego wolontariusza i jego chęci. Zaznaczyła,  

że chcieliby, żeby były to osoby odpowiedzialne. Poinformowała, że samorząd 

wychowanków funkcjonuje w placówce. Dzieci uczestniczą w życiu placówki, zawsze 

mogą przyjść do pani dyrektor z jakimiś wnioskami, co do życia w placówce,  

co też czynią. W samorząd wchodzą wszyscy wychowankowie, a mają jedynie 

przedstawicieli, uczestniczą w planowaniu imprez, które mają miejsce w Domu 

Dziecka czy w podejmowanych decyzjach w sprawie organizacji czasu wolnego. 

Zaznaczyła, że jak najbardziej dzieci uczestniczą w życiu placówki pod opieką 

opiekuna samorządu.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ograniczenie ilości 

przebywających dzieci do 14 osób, które mamy też w regulaminie zapisane?  

Czy pozostawianie dorosłych wychowanków na dotychczasowych zasadach jest 

wliczane w tę liczbę 14, czy nie, bo wtedy większa ilość dorosłych wychowanków 

blokuje przyjmowanie małych dzieci? 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że jeśli jest mowa o statystyce,  
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to tak, osoby pełnoletnie wliczane są w te 14 osób. W tej chwili w związku  

z osiąganiem standardu, dochodzeniem do tej liczby 14 wychowanków, pełnoletni 

wychowankowie, jeśli tylko mogą się usamodzielnić, to robią to, natomiast  

są sytuacje jak kontynuowanie nauki pełnoletnich wychowanków związane  

z praktyczną nauką zawodu, co omówiła. Podkreśliła, że podczas rozmowy z panem 

starostą i panem wicestarostą przyjęli taką zasadę, żeby nie robić tego na siłę,  

bo po pierwsze nie chcą takiej opinii, że ludzie oceniając mogą mówić, że jakby 

pozbywamy się dzieci z Domu Dziecka, że zostawiamy te dzieci bez opieki. 

Zaznaczyła, że dziecko pełnoletnie wychodzące z domu też nie zostaje 

pozostawione samemu sobie tylko rodzice wspierają to dziecko. Dodała, że tego 

obowiązku wspierania dziecka po opuszczeniu Domu Dziecka już teraz nie mają, 

PCPR zajmuje się takimi wychowankami, jednak uważają, że jeśli jest tylko 

możliwość, żeby taki wychowanek mógł skończyć szkołę będąc wychowankiem 

Domu Dziecka to chcą, żeby to było rzeczywistością. Powiedziała, że mieli 

oczywiście dylemat co dalej. W tej chwili mają zgodę urzędu wojewódzkiego  

na przedłużenie okresu dochodzenia do standardu do 31.12. tego roku. Dodała,  

że mieli takie niebezpieczeństwo, że jeszcze jeden pełnoletni wychowanek z powiatu 

zgorzeleckiego będący w drugiej klasie będzie chciał tutaj zostać. Stało się tak,  

że inny wychowanek z powiatu kołobrzeskiego podjął decyzję o tym, że chce się 

usamodzielnić. W związku z tym, że nie wraca do Kołobrzegu, a chce zostać w Łodzi 

napisał prośbę o skreślenie go z listy wychowanków w dniu 31.12. i takim  

to sposobem na koniec roku będzie dokładnie 14 wychowanków. Zaznaczyła,  

że nie muszą już występować do urzędu wojewódzkiego  z prośbą o przedłużenie 

dochodzenia do tego standardu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor 

Domu Dziecka, pani dyrektor PCPR oraz pani kierownik za wszystkie starania, żeby 

dojść do tego standardu w taki ludzki sposób, że nikt nie był usuwany na siłę,  

a nawet nie sugerowaliśmy, żeby ktoś opuścił Dom Dziecka tylko staraniami pani 

dyrektor udawało się znajdować mieszkania, te osoby otrzymywały ludzkie wsparcie, 

za co podziękował. Zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt się  

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. Podziękował pani dyrektor  

i złożył życzenia świąteczne w imieniu Zarządu dla pani dyrektor oraz dla wszystkich 

pracowników i wychowanków placówki.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 743/21 w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach (głosowało 4 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 743/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 9 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.10.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.11.2021 r.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana dyrektora  

i panią główną księgową. Zapytał, czy przedstawiciele szpitala chcieliby coś dodać. 

Czy są pytania od członków Zarządu? Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w tej chwili  

nie korzystamy w ogóle z limitu z BFF. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że na koniec października.  

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdził.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że był podwyższany 

do 4 mln zł i oby nie wzrosło do 4 mln zł.  

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśnił, że ten limit  

był podwyższony, ponieważ pod koniec roku byli zmuszeni do zapłaty wszystkich 

projektów związanych z e-usługami. Chcieli mieć rezerwę, poza tym zaczynają 

proces inwestycyjny, który ich czeka po zakończonym przetargu na przebudowę 

SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy). Dodał, że było to spowodowane tylko chęcią 

utworzenia pewnej rezerwy, aby nie utracili płynności finansowej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odniósł się do kredytu w BFF. 

Powiedział, że rozumie, że na koniec listopada wykonanie będzie większe. 
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Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że do 28 musieli rozliczyć projekt e-usług i pieniądze, które musieli tam 

zapłacić to 1,5 mln zł.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał jakie jest przewidywane 

wykorzystanie tego kredytu na koniec roku 2021. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy jest wykorzystane 3 mln zł. Dodała, że musiała 

wziąć pieniądze, ponieważ dzisiaj płacą dyżury, umowy zlecenia i kontrakty.  

Jak wpłyną pieniądze z ryczałtu to będzie starała się oddać co najmniej 1 mln zł  

z powrotem.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że przewidywane 

wykorzystanie na koniec roku to 2 mln zł mniej więcej.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

potwierdziła.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że uznaje się, że Zarząd zapoznał się  

z informacją. Zamknął punkt 9.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.10.2021 r., sporządzoną wg stanu księgowego  

na dzień 29.11.2021 r.         

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 09.12.2021 r. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

dyrektorowi Augustynowi.  

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dodatkowe 

postępowanie wynikało z tego, że w pierwszym te dwie firmy złożyły identyczną 

ofertę kosztową, czy wiązało się to z czymś innym.  

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśnił, że były cztery 

firmy i dwie dały dokładnie tę samą kwotę i dwie dały kwoty wyższe. Dodał,  

że dokonali wyboru w oparciu o doświadczenie poprzez zapytania, które sprawiły,  

że została wybrana firma z Krakowa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że jeszcze 

zyskaliśmy na tym postępowaniu trochę środków. Zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał jaka była kwota 

poprzedniego badania.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że też było 15 tys. zł, firma jest wybierana na dwa lata.  

W poprzednich latach 2019 i 2020 r. zapłacili z tego, co pamięta 7 800 zł za rok.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to jest ta sama 

firma, która robiła poprzednio. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie. Firma, która robiła poprzednio w ogóle nie złożyła oferty.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie  

„za” przyjęciem informacji.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację  Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętej uchwale Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

09.12.2021 r. (głosowało 4 członków Zarządu).     

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie  

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego  

wg algorytmu w 2021 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia  

27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych.  

 
Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor 

Korczewską, której udzielił głosu.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor 

za to, że PCPR czuwa nad tym, aby nie oddawać środków do PFRON tylko  

je wykorzystywać z przeznaczeniem dla mieszkańców powiatu wieluńskiego. 

Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 744/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu 

wieluńskiego wg algorytmu w 2021 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych (głosowało 4 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 744/21 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Przyjęcie projektu pisma w sprawie zdjęcia z planu pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2021 oraz z planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2021 w miesiącu grudniu punktu 

„Przyjęcie kalendarza imprez integracyjnych i prozdrowotnych w 2022 r. 

współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu”. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani kierownik 

Świtalskiej.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem projektu pisma.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma w sprawie zdjęcia z planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2021  

oraz z planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

na rok 2021 w miesiącu grudniu punktu „Przyjęcie kalendarza imprez integracyjnych  

i prozdrowotnych w 2022 r. współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu” (głosowało 4 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 13 

Przyjęcie projektu wniosku skierowanego do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie wykreślenia punktu pn. Zaopiniowanie projektów 

kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych i współorganizowanych  

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022 z planu pracy Komisji 

Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu oraz punktu pn. Przyjęcie 

kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych i współorganizowanych  

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w roku 2022 z planu pracy Rady 

Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że sprawa  

jest podobna jak w poprzednim punkcie, również tutaj będą konkursy na te zadania, 

a jeśli chodzi o jednostki to będą miały w swoich budżetach zapewnione środki  

na organizowane wydarzenia. Powitał pana naczelnika Kołodzieja. Zapytał, czy pan 

naczelnik chciałby coś dodać. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że pan wicestarosta wyjaśnił sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem projektu wniosku.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

wniosku skierowanego do Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wykreślenia punktu pn. Zaopiniowanie projektów kalendarzy imprez i wydarzeń 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu  

na rok 2022 z planu pracy Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu  

w Wieluniu oraz punktu pn. Przyjęcie kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w roku 2022 z planu 

pracy Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

       Pkt 14 

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor 

Cichecką, którą poprosił o zabranie głosu. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę. Obiecała, że będzie starała się co miesiąc robić 

symulację kosztów utrzymania, którą postara się przedkładać do pana naczelnika, 
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pana skarbnika czy do pana wicestarosty. Dodała, że na ten moment kwota 116 zł 

jest kwotą najbardziej realną i chciałaby, aby została przyjęta.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że słuszne jest 

to, że będziemy nad tym czuwać teraz na bieżąco. Zapytał, czy kwota 

zaproponowana nie przekracza tych ustawowych 50%. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że w symulacji z miesiąca listopada na pewno nie przekracza i jeżeli 

teraz będzie grudzień to na pewno nie będzie przekraczała, bo w grudniu ilość 

wychowanków jest praktycznie taka sama, natomiast przypuszcza, że jak będzie 

sprawozdanie na koniec grudnia to jeszcze te koszty będą trochę większe. 

Zaznaczyła, że na pewno te opłaty nie przekraczają, w rozporządzeniu jest zapis,  

że opłaty za wyżywienie i zakwaterowanie nie mogą przekraczać 25% kosztów 

przeciętego wynagrodzenia w poprzednim roku gospodarki narodowej. To jest kwota 

ponad 5 tys. zł, a wyżywienie łącznie z zakwaterowaniem w tej chwili byłoby  

w granicach trochę ponad 400 zł. W kolejnych miesiącach będzie to na bieżąco 

monitorować, ale wydaje jej się, że nawet te 50% równe nie będzie, może 48% 

trudno powiedzieć, ale myśli, że na pewno nie będzie więcej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał czy 50% dotyczy 

kosztów utrzymania jednego miejsca w poprzednim roku, czy w poprzednim 

miesiącu. Powiedział, że w poprzedniej uchwale było 40%, koszty utrzymania  

w 2019 r. mniej więcej w wysokości 230 zł i stąd wychodziła kwota chyba 102 zł  

tj. koszt zakwaterowania. Przy przyjęciu 40% utrzymania było 84 zł, czyli ma 

rozumieć, że za 2020 r. wyszły koszty utrzymania jednego miejsca w wysokości 

około 210 zł. Biorąc szacunkowe 210 zł z zeszłego roku to nawet jak przyjęto by 50% 

to teoretycznie nie powinniśmy przekroczyć 105 zł, a tu jest 116 zł. Zapytał,  

czy to można „wachlować” sobie miesiącami, czy chodzi o poprzedni rok.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

wyjaśniała, że dotychczas uchwała była taka, że w poprzednim roku, natomiast zapis  

w rozporządzeniu nie konkretyzuje dokładnie tylko jest podane, że do 50% kosztów 

utrzymania miejsca. Natomiast dwa poprzednia lata są latami, które zupełnie się  

nie sprawdzają ze względu na naukę zdalną.   
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że innymi słowy 

przyjmujemy, że obliczamy koszty utrzymania jednego miejsca co miesiąc i wtedy 

ewentualnie korygujemy koszty zakwaterowania.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że w tej chwili ustala się kwotowo, a przedtem było procentowo, więc 

były przez nią zarządzeniem wyliczane koszty zakwaterowania i była kwota ustalana 

przez nią już na podstawie tej uchwały. Natomiast w tej chwili, jeżeli ma być ustalone 

kwotowo to rozporządzenie mówi, że do 50% kosztów utrzymania, więc jeśli zostanie 

przyjęte 116 zł i będzie co miesiąc to wyliczać, i jeżeli miałoby w którymś momencie 

przekroczyć te 50% to wtedy trzeba byłoby tę kwotę zmniejszyć, ale jeżeli 

rozporządzenie mówi, że do 50% i te 116 zł będzie gwarantowało, że nie będzie 

przekroczone 50% to może taka kwota zostać uchwalona. Problem będzie, jeśli 

miałaby być przekroczona.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy w takim układzie  

nie powinno się w uchwale zapisać o tym, że ma był taka informacja comiesięczna  

o kosztach utrzymania jednego miejsca, czy powinniśmy to określić wewnętrznym 

nakazem dla wydziału edukacji, czy dla pani dyrektor, że musi to złożyć powiedzmy 

do 10. koszty utrzymania i pani dyrektor policzyć czy to nie przekracza 50%,  

w związku z czym nie ma potrzeby zmiany i taką informację Zarząd powinien 

otrzymać. Dodał, że trzeba to precyzyjnie określić, bo do 27 jest termin opłaty  

za Bursę, czyli wcześniej trzeba mieć wiedzę jakie będą koszty. Zapytał, kto powinien 

czuwać nad tym, aby nie przekroczyć tych 50%. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak jak 

pani dyrektor zasugerowała, że będzie to liczyć i czuwać nad tym oraz raportować tę 

informację do wydziału. Pan naczelnik będzie nad tym czuwał i jeśli będzie 

zagrożenie, że przekroczymy to wtedy będziemy interweniować chyba, że pan 

naczelnik ma inną propozycję.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zgodnie z tym, co powiedział pan wicestarosta uważa, 

że 116 zł ustalone w tej chwili jako wartość miesięczna nie przekracza tych 50%  

i tutaj raportowanie do Zarządu jest w  tym momencie zbędne. Jego zdaniem 

mogłaby zaistnieć taka sytuacja, że drastycznie spadną koszty utrzymania w Bursie. 
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W tej chwili jest wyregulowana sprawa etatowo i możemy zakładać raczej wzrost 

kosztów, a nie obniżenie o czym rozmawiali z panią dyrektor i ta wartość może 

diametralnie w ciągu kilku miesięcy ze względu na koszty wzrosnąć. Zaznaczył,  

że takiej obawy przekroczenia tej wartości 116 zł, zgodnie z rozporządzeniem w tej 

chwili nie widzi, ale jak pani dyrektor mówi będzie to śledziła regularnie i jakby się 

okazało, że te koszty diametralnie rosną to będzie wnioskowała do Zarządu  

z ponownym wnioskiem o podniesienie kosztów utrzymania w Bursie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu podtrzymał jednak konieczność 

monitorowania dodając, że nie należy porzucać obawy o to, że np. może spaść 

poniżej 232 zł, więc należy comiesięcznie monitorować.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że trzeba to monitować w każdym miesiącu do Zarządu,  

a gdyby okazało się, że diametralnie spada ilość wychowanków w Bursie to koszty 

jednostkowe mogą też rosną, a nie spadać. Taka sytuacja też może zaistnieć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan 

Wojcieszak sugeruje, żeby informacja comiesięcznie była przedstawiana Zarządowi, 

czy wystarczy, że wydział będzie nad tym czuwał.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że nie sugeruje,  

żeby była przedstawiana informacja Zarządowi tylko wydział powinien nad tym 

czuwać, żeby nie przekroczyć tych 50% dodając, że być może rzeczywiście nie ma 

takiej obawy, ale tam kosztów płac chyba nie uwzględnia się.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zobowiązuje 

się w imieniu Zarządu pana naczelnika i panią dyrektor do ciągłego monitorowania  

i monitowania do Zarządu, gdyby trzeba było podjąć interwencję, jeśli chodzi  

o tę stawkę. Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

nr 745/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie  

w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 745/21 stanowi załącznik do protokołu.  



 

 

33 

  

 

   Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z akcją charytatywną 

Telewizji Polskiej S.A. pn. „Reklama Dzieciom 2021”. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor 

Wyrębak. Podkreślił, że szkoła chyba co roku składa taki wniosek.   

 Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor ZSS w Wieluniu potwierdziła. 

Następnie omówiła przedmiotową sprawę.       

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana naczelnika 

czy Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach nie bierze udziału  

w tej akcji.            

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że Gromadzice nie występowały z takim wnioskiem.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał czy są wykluczeni, 

nie mają możliwości składania, czy nie chcą.       

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to jest decyzja placówki.     

 Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor ZSS w Wieluniu wyjaśniła, że Reklama 

Dzieciom co roku też nie przyznaje tych dofinansowań. ZSS składa to na kilka szkół  

i mają taką możliwość, ale Ośrodek w Gromadzicach też składa i wiedzą o tym 

projekcie, ale być może odpuścili w tym roku ten projekt.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor 

za uzupełnienie odpowiedzi. Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się  

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. Następnie podziękował 

pani dyrektor za obecności i za wspieranie takich inicjatyw, które wspierają uczniów.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

nr 746/21 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z akcją 

charytatywną Telewizji Polskiej S.A. pn. „Reklama Dzieciom 2021” (głosowało 4 

członków Zarządu).         

 Uchwała Nr 746/21 stanowi załącznik do protokołu. 

 

    Pkt 16 

a) Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie 

nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok  

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli, 

b) Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński na 2022 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

 

Ad a)  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że mamy fundusz 

nauczycieli, bierzemy z tego 0,8% na szkolenia, następnie bierze się pod uwagę 

zapotrzebowanie wystawione przez dyrektorów, sumujemy, zdejmujemy z tej kwoty  

i resztę dzielimy w zależności od ilości etatów na pozostałe szkoły, czy tak? 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zdecydowanie tak tylko z małym uzupełnieniem,  

że bierzemy pod uwagę przeliczeniowe etaty w placówkach, a nie fizyczne  

ze względu na to, że w niektórych placówkach jest zatrudnionych szereg osób  

na cząstkowym wymiarze etatowym.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że tak prawdę 

mówiąc opiniowanie przez związki ma niespecjalnie rację bytu, bo jest gotowy 

schemat według, którego postępujemy, ale rozumie, że taka jest potrzeba, że związki 

muszą zaopiniować.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zgadza się, jest to wymóg ustawowy. Związki mogłyby 

ewentualnie zgłaszać inną propozycję np. podziału tych środków, albo inną wartość 

dofinansowania do formy doskonalenia podejmowanej przez konkretnego 

nauczyciela.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do § 4 

proponowanej uchwały Rady Powiatu punkt 1. Zapytał, czy nie powinniśmy 

zastanowić się nad podniesieniem kwoty 1500 zł, bo wiadomo, że ceny różnych 

produktów wzrastają, ale też ceny czesnego na uczelni wzrastają dodając,  

że w jednym przypadku ta maksymalna będzie wykorzystana maksymalnie, więc 

pewnie mogłaby być wyższa. Następnie odnośnie punkt 2 tego samego  § zapytał, 

co to są „pozostałe”.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że co roku konsultują z dyrektorami, zarówno wartość 

maksymalną dofinansowania, w tym przypadku nie więcej niż 1500 zł oraz 

współczynnik 60% faktycznie poniesionej opłaty za semestr. Pozostałe w wysokości 

100% to są dodatkowe koszty ponoszone przez nauczycieli, którzy podejmują się 

różnych form kształcenia. To mogą być poza studiami uzupełniającymi bądź studiami 

podyplomowymi np. kursy kwalifikacyjne, szkolenia, konferencje itd. Ustawodawca 

nie zamknął tego obszaru, jeśli chodzi o możliwe dofinansowanie, a to mogą być 

również dojazdy związane ze szkoleniem bądź też inne koszty ponoszone przez 

nauczycieli podejmujących się takich form doskonalenia. Dodał, że odpowiedź  

na pytanie pierwsze jest otwarta, możemy coś sugerować dyrektorom, natomiast  
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ze strony dyrektorów nie było inicjatywy zmiany tej wartości. Nie wie, czy to jest 

podyktowane tym, że wzmacniając ten pierwszy obszar tzn. dofinansowanie  

do tzw. czesnego nie wpływały jednocześnie na zmniejszenie środków w pozostałych  

formach, a tych pozostałych form jest sporo, bo do nich należą również zbiorowe 

formy doskonalenia wewnątrzszkolnego rad pedagogicznych, albo zespołów 

nauczycielskich. To są zbiorowe i grupowe formy doskonalenia zespołów 

nauczycielskich poza terenem szkoły itd. Odnośnie kosztów ponoszonych z tytułu 

opłaty czesnego zgodził się w pełni z panem starostą - są kierunki studiów 

podyplomowych, które w tej chwili kosztują nawet po kilka tysięcy złotych, w bardzo 

wyspecjalizowanych kierunkach kształcenia mogą dotyczyć jednego roku, ale w takie 

stanowisko dyrektorów, nie ingerujemy jak gdyby w obszar instytucjonalny ze strony 

starostwa powiatowego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że warto się  

na przyszłość zastanowić nad tym, żeby podnieść, zarówno procentową wysokość 

dofinasowania, jak i maksymalną. To trzeba byłoby diagnozować wśród nauczycieli,  

a nie dyrektorów na ile miałoby to wpływ, że część z nich zdecydowałaby się jednak 

podnosić kwalifikacje, bo przecież oprócz czesnego to też są inne koszty związane 

chociażby z dojazdami. Poprosił pana naczelnika, aby na przyszłość też się nad tym 

pochylić i spróbować zdiagnozować wśród nauczycieli ten temat. Udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeżelibyśmy 

podwyższyli tę opłatę do 70% czy 75%, maksymalnie 2500 zł przy takim 

sformułowaniu na przyszłość jak by to wyglądało, jaki to miałoby wpływ przy podziale 

tegorocznym na kwoty pozostałe. Czy to byłoby aż takie znaczące? Jednocześnie 

tym, którzy mają gorsze kierunki kształcenia bardziej byśmy pomogli.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tego przeliczenia nie wykonali, ale dyrektor składając 

wniosek wcześniej jest opiniowany przez członków rady pedagogicznej. Dodał,  

że rozumie intencje, które kierują panem starostą i panem Wojcieszakiem. 

Zaznaczył, że mogą dyrektorom dodatkowo uwagę na to zwrócić z perspektywy 

kolejnego roku, natomiast dyrektor kierując do nas wniosek nie robi, nie czyni tego 

sam i nie jest to jego subiektywna ocena, ale ma do tego podstawę w formie opinii 

zespołu nauczycieli tworzących radę pedagogiczną. Zwrócił uwagę, że w niektórych 

specjalnościach np. w obszarze pedagogiki specjalnej czy poradni psychologiczno-
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pedagogicznej jest bardzo dużo form nieobjętych studiami podyplomowymi, czyli nie 

mają statusów studiów podyplomowych, ale wspomnianych przez niego wcześniej 

kursów kwalifikacyjnych i to są środki z drugiej puli, które dyrektorzy mogą 

wykorzystywać na te formy. Ta pierwsza pula dotyczy studiów podyplomowych  

i studiów ewentualnie uzupełniających, które w tej chwili występują tylko  

w sporadycznych przypadkach, jeśli chodzi o nauczycieli kształcenia zawodowego, 

którzy podnoszą wykształcenie do wyższego magisterskiego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że stara się 

spojrzeć z punktu widzenia nauczyciela, który rozważą czy studiować, czy nie 

studiować. To ten wniosek będzie składał we wrześniu, kiedy to spojrzy na to jakie 

warunki dofinansowania są teraz, czyli będzie patrzył na 60% i na to maksymalnie 

1500 zł. Często być może wybierze gorszą uczelnię na ten sam kierunek, bo będzie 

się kierował finansami, więc może jakby ten regulamin na kolejny rok akademicki 

przyjmować wcześniej np. w sierpniu, żeby ktoś we wrześniu składając dokumenty  

i zaczynając studia od października wiedział, że te warunki dofinansowanie będą 

lepsze. Zapytał, czy mamy taką możliwość prawną, żeby na przyszły rok traktować  

to bardziej rokiem akademickim niż rokiem budżetowym. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że do końca roku szkolnego od wiosny dyrektorzy 

przyjmują wnioski od swoich nauczycieli i na tej podstawie jakby diagnozują zakres 

potrzeb w obszarze doskonalenia na poziomie studiów podyplomowych  

i uzupełniających. Natomiast jako organ mamy termin do końca stycznia dodając,  

że mogą przeanalizować, kiedy najwcześniej jesteśmy w stanie projekt takiej uchwały 

skierować do Zarządu i do Rady. Zaznaczył, że bardzo często jest tak,  

że nauczyciele w ostatniej chwili podejmują te decyzje ze względu na to, że mamy  

od kilku lat problemy z uruchomieniem tych kierunków na poszczególnych uczelniach 

tzn., że nauczyciele planują  takie formy, natomiast nie mogą z nich skorzystać, 

ponieważ uczelnie głównie z powodu braku dostatecznej ilości kandydatów  

nie otwierają części kierunków.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu złożył wniosek i poprosił, aby został 

przegłosowany dotyczący podniesienia z kwoty 1500 zł na 2000 zł i jako 70%. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie wcześniejszego 

terminu rozpatrywania jest napisane, że należy wziąć 0,8% planowanego na przyszły 

rok w budżecie wynagrodzenia nauczycieli, więc wcześniej nie bardzo można sobie  

z tym poradzić.           

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że musimy mieć założenie projektu budżetowego, bo to 

jest istotne, aby można było wyliczyć ten szacowany współczynnik 0,8%  

w stosunku do planowanych środków na wynagrodzenia. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że pan skarbnik 

na pewno jakąś złotą metodę przedstawi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że kwoty,  

które są w poprzednim dokumencie wykazane, czyli ta kwota w tabeli w załączniku  

nr 1 264 140 zł wynika bezpośrednio z projektu uchwały budżetowej i jak będzie 

oddawana ta uchwała do uchwalenia przez Radę Powiatu jest to taka sama jak 

środki zabezpieczone w projekcie uchwały budżetowej na przyszły rok.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji uzupełnił swoją wypowiedź przekazując, że dyrektorzy szkół mają 

wskazany termin jako 31.10 jako ostateczny termin składania wniosków w tej sprawie 

do organu prowadzącego.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, żeby w jakiś 

sposób we wrześniu dotarła informacja do nauczycieli, że chcemy zmieniać ten 

system finansowania, bo w tej chwili Zarząd podejmie decyzję i nikt już  

w październiku nie będzie rozpoczynał studiów z dofinansowaniem w kolejnym roku. 

Dodał, że dajemy teraz dofinansowanie tylko na semestr letni. Udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że dzisiaj Zarząd 

uchwali pewne założenia, które tak naprawdę w niektórych przypadkach wejdą  

w życie dopiero w październiku 2022 r. Dodał, że po podjęciu tej uchwały ktoś 

zdecyduje się na podjęcie studiów podyplomowych i dyrekcja wyrazi zgodę na ich 

podjęcie od października i będzie takich nauczycieli kilku. Zapytał, czy może się tak 

zdarzyć, że zabraknie środków. Czy musimy trzymać się literalnie złożonych 

wniosków w 2021 r.? Podkreślił, że wydaje mu się, że tak się nie da, bo to jest 

wszystko płynne i są różne okoliczności życiowe, które wpływają na te decyzje 

nauczycieli. Zaznaczył, że też by się skłaniał do tego, aby zwiększyć te procenty, 
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ewentualnie kwotę. Dodał, że czasami jest tak, że ktoś rozważa podjęcie studiów 

podyplomowych, ale zaczyna analizować koszty i jakby odpuszcza ten temat,  

bo zastanawia się, zbyt dużo musiałby dokładać do tego, albo po prostu go nie stać  

i może to zniechęca.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że nie zabraknie, bo to jest zgodnie z wnioskami, ale pytanie czy np. nie zburzyć 

jakby tego porządku, który jest teraz i np. zapisać w budżecie 30tys.zł-40tys.zł  

na dofinansowanie na uczelniach wyższych, a resztę na dofinansowanie w szkołach. 

Wtedy jest pula i jest w ciągu roku do wykorzystania i jeśli ktoś zawnioskuje  

w sierpniu i jeszcze jest pula to może z tego skorzystać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że pula jest określona 

w rozdziale 80195 i o ile się nie myli 850 tam, gdzie są szkoły specjalne w tym 

rozdziale też 95. Pula jest określona, jest maksymalna i jej nie można przekroczyć. 

Dodał, że można przekroczyć chyba, że Zarząd dołoży. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dopowiedział,  

że nie o to chodzi. W załączniku do tej uchwały Zarządu Powiatu, o którym będzie 

mowa za chwilę jest podział na formy związane ze studiami i na pozostałe formy, 

które są organizowane często przez szkoły. Dodał, aby tego podziału nie robić 

zgodnie z wnioskami, które wpływają do tego momentu na chęć podjęcia studiów 

tylko zrobić zamkniętą pulę, ale wyższą niż są te wnioski, aby dać możliwość jeszcze 

w ciągu roku, jeśli ktoś zdecyduje się na studiowanie, żeby skorzystał z tej puli. 

Udzielił głosu panu naczelnikowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji oddał głos panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że doskonale 

wyczuwa intencje pana starosty dodając, że też myśli podobnie. Jest założona 

pewna pula pieniędzy i według niego powinno to działać w ten sposób, nawet jak 

zostałby podniesiony ten próg finansowy do 2000 zł, to że powinny być wykorzystane 

według kolejności zgłoszeń według zasady kto pierwszy ten lepszy. Dodał,  

że dla niego jest to trochę nierealne, żeby w sierpniu dyrektorzy czy nauczyciele 

decydowali o studiowaniu jakiegoś kierunku, który dajmy na to  nie rozpoczyna się  

w połowie roku w styczniu, czy w lutym tylko we wrześniu, czyli rok wcześniej trzeba 

zaplanować swoją edukację.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że ustawodawca tak zapisał, rozporządzenie ministra też tam 

mówi w oparciu o planowanie każdego roku szkolnego i dyrektorzy praktycznie  

od marca przystępują do planowania zadań na kolejny rok szkolny. W związku z tym, 

że są zobligowani złożyć te projekty do organu prowadzącego, muszą  

do wskazanego terminu tj. maj muszą doprowadzić do rozmów, negocjacji, ustaleń  

i zatwierdzenia tych projektów organizacyjnych. Przygotowując nowy rok szkolny 

dyrektorzy diagnozują potrzeby w zakresie kadrowym, biorąc pod uwagę 

doświadczenie poprzednich lat, realizowane zadania i to co będą planowali  

od nowego roku, albo od kolejnych lat szkolnych do realizacji, czyli to nie jest tak,  

że ad hoc ktoś z nauczycieli sobie wymyśli jakiś nowy kierunek dlatego, że nowy 

kierunek powinien być zgodny z kierunkiem rozwoju szkoły, z polityką państwa, itd. 

Zacytował § 5 właściwego rozporządzenia, który mówi o tym, o czym wcześniej 

wspomniał, a mianowicie, że organy prowadzące 31. stycznia danego roku 

opracowują na dany rok kalendarzowy plan dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, co organy muszą uwzględnić i na tej podstawie 

przygotowuje się te projekty, a więc uwzględniając wnioski dyrektorów szkół,  

czyli te które oni składają do organu, poparte wnioskami swoich nauczycieli  

do 31. października. W drugim punkcie wyniki egzaminów, które są na terenie szkoły 

prowadzone, czyli w zależności od poziomu kształcenia, w naszym przypadku będą 

to egzaminy zawodowe i maturalne, podstawowe kierunki realizacji polityki 

oświatowej państwa, stopień realizacji harmonogramu szkoleń branżowych, które są 

planowane na poziomie wewnątrzszkolnym przez dyrektora każdej szkoły kształcącej 

w obszarze zawodowym, diagnozującej potrzeby swojej kadry kształcenia 

zawodowego w tym zakresie. Sprowadzenie naszych działań do określenia ogólnej 

puli, a następnie oczekiwania wniosków od nauczycieli, którzy zechcą w dowolnym 

czasie podjąć decyzję i rozpocząć studia na poziomie studiów podyplomowych  

nie bardzo widzi jako możliwe w zgodności z obowiązującym prawem w tym 

zakresie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poparł pana naczelnika 

dodając, że jest z tego czasu, gdzie za każde swoje wykształcenie płacił swoimi 

pieniędzmi. Dodał, że dla niego sprawa dofinansowania jakiegokolwiek kształcenia 
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wymaga zastanowienia się i nie dofinansowania każdego, bo tak ma być, bo ktoś 

idzie na studia i mu się należy.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że padł 

wniosek pana Dybki, którego poprosił o powtórzenie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że wniosek dotyczył 

podniesienia wysokości procentowej z 60% na 70% oraz podniesienia puli z 1500 zł 

na 2000 zł na semestr. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy maksymalnego 

dofinasowania.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu potwierdził.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że jak spojrzy się na wnioski złożone przez nauczycieli  

to jeden nauczyciel przekracza obecnie proponowaną pulę 1500 zł. Podkreślił,  

że to wpływa też na drugą pulę środków, które są w dyspozycji każdego  

z dyrektorów. Wiadomo, że dodatkowo każdego nauczyciela studiującego  

na poziomie studiów podyplomowych wesprzeć. To są te koszty dojazdu i dodatkowe 

koszty związane z ponoszonymi świadczeniami związanymi z wysiłkiem kształcenia, 

ale decyzja należy do Zarządu. Jeżeli tak będzie to trzeba będzie zmieniać 

zestawienie i zgodnie z propozycją Zarządu zostanie to przedstawione dyrektorom.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan Dybka 

chciałby coś zmienić we wniosku.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie dodając,  

że wniosek motywuje tym, że często może nauczyciele wybierają jakiś gorszy rodzaj 

studiów i ze względu na to prosi o podniesienie. Może wybiorą lepsze ośrodki 

kształcenia i będzie to lepiej rozwiązane, że będą mieli możliwość studiowania  

w mocniejszych ośrodkach.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał pana naczelnika odnośnie 

decyzji o podjęciu studiów podyplomowych – czy ta decyzja jest podejmowana przez 

dyrekcję, czy jest podejmowana również przez naczelnika? 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że decyzja jest podejmowana przez nauczyciela i kierowana  

do dyrektora, który wnioskuje, a on nie ma na to wpływu, nie decyduje o tym. 

Dyrektor jest dysponentem tych środków w zakresie określonym przez organy 

powiatu, czyli na tym etapie, o którym jest mowa Rady Powiatu, a następnie Zarządu 

Powiatu w drugiej części.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie „za” 

wnioskiem pana Dybki o zmianach w § 4 projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,  

nikt nie był „przeciwny” przyjął wniosek radnego Łukasza Dybki dotyczący 

wprowadzenia zmiany w § 4 punkt 1 projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych  

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2022 rok poprzez podniesienie wysokości kwoty dofinansowania opłat  

za kształcenie nauczycieli pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli do wysokości 70% faktyczne poniesionej opłaty za semestr, nie więcej niż 

2.000 zł za semestr dla nauczyciela (głosowało 4 członków Zarządu).  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie „za” 

przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli 

oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok wraz z wprowadzonymi 

zmianami, zgodnie z wnioskiem Pana Łukasza Dybki i przekazaniem  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

       a) Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym 

się”, nikt nie był „przeciwny” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  
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w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych  

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok wraz  

z wprowadzonymi zmianami zgodnie z wnioskiem Pana Łukasza Dybki  

i przekazał do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli 

(głosowało 4 członków Zarządu).        

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad b) 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak jak 

wspomniał pan naczelnik konsekwencją podjętej przed chwilą uchwały będą zmiany 

w załączniku nr 1.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że dokładnie tak, ponieważ zmieni się poziom dofinansowania 

kształcenia nauczycieli w tych formach dopłat do pobierania przez szkoły wyższe 

świadczeń, a tym samym wpłynie to na zmiany, jeśli chodzi o wysokość możliwego 

dofinansowania pozostałych form doskonalenia zawodowego będących w dyspozycji 

dyrektora każdej z placówek. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję  

w punkcie 16 b). Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok z tym, że załącznik 

nr 1 do projektu uchwały zostanie poprawiony przez Wydział Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji, zgodnie z przyjętym projektem uchwały Rady Powiatu w punkcie 

16a) i przekazaniem do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli 

 

       b) Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym 

się”, nikt nie był „przeciwny” przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
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przez Powiat Wieluński na 2022 rok z tym, że załącznik nr 1 do projektu uchwały 

zostanie poprawiony przez Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, zgodnie  

z przyjętym projektem uchwały Rady Powiatu w punkcie 16a) i przekazał  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało 4 

członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie informacji pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu”.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał dyrekcję  ZS nr 2 

oraz kierownika Warsztatów Szkolnych. Poprosił o zabranie głosu.  

 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu,  

Pani Alicja Ingram – wicedyrektor  ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu ,  

Pani Dorota Morchel - wicedyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu  

oraz Pan Włodzimierz Kamiński – kierownik Warsztatów Szkolnych ZS nr 2  

im. J. Długosza w Wieluniu omówili szczegółowo przedmiotową informację.  

 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

podkreślił, że bez wsparcia Zarządu, władz powiatu nie są w stanie wyposażyć 

szkoły w maszynę CNC mimo, że od wielu lat jest zapotrzebowanie środowiska, 

lokalnych pracodawców na specjalistów z tego obszaru to perspektywa finansowa, 

nowe projekty to rok 2022. Poprosił, aby mieć na uwadze potrzeby placówek 

dodając, że wie jaka jest sytuacja finansowa, ale jako dyrektor szkoły czuje się  

w obowiązku upominać się o tego typu wyposażenie do szkół. Złożył życzenia 

świąteczne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował całemu 

zespołowi pod kierownictwem pana dyrektora, który przygotował tę informację  

i obszernie przedstawił, ale przede wszystkim za działania, które w tej informacji  

są zawarte. Wszystkie inicjatywy są bardzo cenne i na pewno rozwijają szkołę,  
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a co najważniejsze rozwijają młodzież. Zaznaczył, że rozmawiał kiedyś z panem 

dyrektorem o tym, że dyrektorzy, menadżerowie, kierownicy „nie spadają z nieba”  

i trzeba jakby dbać o to, aby miał nas kto zastąpić i dawać narzędzia, wyposażać  

w umiejętności i wiedzę. Dlatego podziękował panu dyrektorowi, że jest dzisiaj razem 

z zespołem. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu pogratulował dyrekcji wielu 

inicjatyw i prężności szkoły. Odniósł się do corocznego konkursu Piosenki i poezji 

angielskiej i niemieckiej, że zawsze dowiaduje się o tym po fakcie. Dodał, że nie wie 

dlaczego nie dochodzi ta informacja. Poprosił, aby na przyszłość wcześniej 

informować.    

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że dobrze. Przeprosił za niedopatrzenie, jeśli zaproszenie nie dotarło. 

Dodał, że na przyszłość serdecznie zapraszają. Poprosił, aby zadbać o kadrę 

zarządzającą, o wicedyrektorów, kierownika mając na myśli regulamin 

wynagradzania. Zaznaczył, że zarządzanie placówką to nie jest łatwa rzecz i panie 

dyrektorki to sygnalizują, pan kierownik, że jest tych zadań bardzo dużo, że mimo,  

że jest w tej chwili poszerzony skład w czasach pandemii i przy administracji, którą 

trzeba prowadzić z trudem „łapią koniec z końcem” organizacyjnie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował za podjęcie 

działań, jeśli chodzi o współprace z mieszkańcami osiedli, które są wokół szkoły 

informując, że miał okazję brać udział w części spotkania, gdzie uczestniczyła 

młodzież, przedstawiciele osiedla. Dodał, że myśli, że ta współpraca będzie jeszcze 

lepiej funkcjonować. Z uwagi na brak dalszych pytań, zarządził głosowanie  

„za” przyjęciem informacji. Następnie złożył życzenia dyrekcji z okazji zbliżających 

się świąt.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację  pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu” (głosowało  

4 członków Zarządu).  

     Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Skomlin na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4511E 

Skomlin-Wróblew”.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wprowadził do tematu,  

a następnie udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 747/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Skomlin na realizację zadania  

pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4511E Skomlin-Wróblew” (głosowało 4 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 747/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

aktualizacji miesięcznej kwoty dotacji na jednego ucznia (słuchacza) szkoły 

publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły publicznej w roku 

budżetowym 2021.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poprosił o zmianę  

w uzasadnieniu podstawy prawnej, a mianowicie wpisanie poprawnego tekstu 

jednolitego, a mianowicie Dz.U. z 2021 r. poz. 1930 i w drugim punkcie należy 

wstawić spację, ponieważ jest napisane „wart.14”, a powinno być „w art. 14”.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, skąd wzięła się  

ta zmiana z ogólniaka.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że z informacji  

od pani naczelnik wynika, że po ponownym przeliczeniu na nowo wskaźnika wkradł 

się błąd i trzeba było ten wskaźnik jeszcze raz przeliczyć i tę stawkę jeszcze raz 

wyliczyć dla tych szkół.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 748/21 zmieniającą uchwałę w sprawie aktualizacji miesięcznej kwoty dotacji  

na jednego ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej o uprawnieniach 

szkoły publicznej w roku budżetowym 2021 (głosowało 4 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 748/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji wydzielonych 

rachunków dochodów w jednostkach budżetowych Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Zdalne posiedzenie Zarządu opuścił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to w jakiś sposób 

nie zwiększy ilości spraw na Zarząd w sprawie przesuwania pieniędzy między 

określonymi kontami w budżecie szkół. Do tej pory, jeżeli wpłynęło coś na rachunek, 

który mieli wydzielony jako dochody własne, to posiadali jak gdyby większą 

samodzielność w wydawaniu tych pieniędzy, chociaż i tak został wprowadzony 

obowiązek jak gdyby raportowania i przeznaczania tych środków.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że myśli, że nie. 

Dodał, że chciałby zwiększyć kontrolę Zarządu dotyczącą dysponowania tymi 

środkami. Poinformował, że co dwa tygodnie i tak jest robiona zmiana, więc wydaje 

mu się, że tu nie będzie problemu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jeszcze  

w którejś jednostce zostają wydzielone rachunki.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. 

Likwidowane są wszystkie rachunki dochodów własnych. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy będą wydzielone 

subkonta w ramach konta starostwa. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że jednostki powinny 

mieć wyodrębnione konta do realizacji wydatków, które do tej pory były realizowane 

na koncie dochodów własnych, bo chciałby znać historie środków jakie dochody 

jednostka uzyskiwała i jakie wydatki ponosi w związku z uzyskaniem tych dochodów.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi mu  

o fizyczny wpływ pieniędzy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że teraz będzie się 

odbywało to w taki sposób, że te środki jednostka musi przekazać najpierw  

do budżetu powiatu - uzyskane dochody i dopiero na realizację wydatków dostanie 

środki ta jednostka z powrotem do siebie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 749/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków dochodów w jednostkach budżetowych 

Powiatu Wieluńskiego (głosowało 3 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 749/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę 

oraz układ wykonawczy tj. pkt 22.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 750/21 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu). 

 Uchwała nr 750/21 stanowi załącznik do protokołu.  

    Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński krótko omówił 

przedmiotową sprawę. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 751/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 



 

 

50 

  

Zarządu).            

 Uchwała Nr 751/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 23  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę 

oraz pkt 24.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 752/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 752/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

      Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 753/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2021-2033 (głosowało 3 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 753/21 stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi, którego poprosił o omówienie punktu 25 łącznie z punktem 26. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowe sprawy, 

ujęte w punkcie 25 i 26. Poprosił o omówienie projektu „Sercem tworzone” przez 

panią dyrektor ZSS w Wieluniu. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor ZSS w Wieluniu omówiła projekt 

„Sercem tworzone”.  Dodała, że czekają na decyzję z urzędu marszałkowskiego  

czy te pieniądze zostaną przyznane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował omawianie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że są pozytywne 

opinie z RIO (Regionalna Izba Obrachunkowa) bez uwag, pogratulował panu 

skarbnikowi i wydziałowi. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię wprowadzenia 

kwoty 300 tys. zł, aby dołożyć do 1 500 000 zł wydatków. Powiedział, że jak rozumie 

to powiat prowadzi przetarg i przekazujemy później sprzęt w formie darowizny  

do SP ZOZ. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwoty 60 tys. zł 

na transport publiczny. Zapytał, skąd to będzie wzięte.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że zwiększono  

90 tys. zł na wpływach z opłat komunikacyjnych i dołożono z tego 60 tys. zł i oprócz 

tego dołożono po 5 600 zł do pracowni ekologicznych i można powiedzieć,  

że z własnych środków dołożyliśmy do ZSS w Wieluniu („Sercem tworzone”,)  

bo zmniejszono na własnych zadaniach 750 administracja publiczna, co objaśnił.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do rozdziału 80195 

to 200 tys. zł na komputery, a to 95 pozostała działalność likwidujemy.  

Zapytał, czy w tym 801.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że końcówka 95  

w poszczególnych rozdziałach, gdzie jest pozostała działalność, likwidowana jest 

praktycznie mówiąc we wszystkich działach oprócz szkół, co omówił.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przyłączy się do gratulacji 

dotyczących ułożenia projektu budżetu i poruszył kwestię opinii RIO. Zapytał, jak 

autopoprawki mają się do opinii RIO. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że RIO opiniuje tylko  

i wyłącznie projekt budżetu, RIO nie musi wydawać dodatkowej opinii  

do autopoprawki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 754/21 w sprawie przedłożenia autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 (głosowało 3 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 754/21 stanowi załącznik do protokołu. 

     Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że pan skarbnik 

omówił już ten temat w poprzednim punkcie. Zapytał, czy są pytania. Nikt się  

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 755/21 w sprawie przedłożenia autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 

(głosowało 3 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 755/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 



 

 

53 

  

    Pkt 27 

Sprawy bieżące.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zaplanowanego  

3 h wyłączenia prądu, które ostatnio miało miejsce. Przekazał, że miał telefon  

od starszego pana, który zaznaczył, że wysyłamy mu smsa o II turze wyborów,  

a on jest z nocnym zanikiem oddechu, posługuje się aparaturą i mówił, że aparatura 

by go poddusiła, dlatego, że nie uruchomił agregatu. Chodzi o alert RCB. Ostatni 

szczebel kończy się na wojewodzie. Powiedział, że składa wniosek, żeby Powiatowe 

Centrum Zarządzania Kryzysowego zorientowało się, czy nie ma takiej możliwości 

poprzez np. przesłanie informacji do wojewody o poinformowaniu mieszkańców 

powiatu wieluńskiego o takim planowanym dłuższym wyłączaniu, bo takich osób 

które się tą aparaturą posługują jest sporo, to jest bardzo ważna sprawa, i jest to 

jakieś zagrożenie życia. Podejrzewa, że może się to zdarzyć jeszcze parę razy.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował za celny 

wniosek podkreślając, że jest to bardzo ważna sprawa, żeby takie osoby miały 

informację na ten  temat. Poszerzyłby ten wniosek o rozpoznanie innych kanałów 

możliwości dotarcia do takich osób.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że w trakcie tej 

rozmowy z tym panem dowiedział się, że ten sposób - sms jest najbardziej 

skuteczny. Nie wszyscy korzystają z Internetu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wszyscy  

są zgodni, wniosek nie będzie głosowany. Poprosił Biuro Rady o przygotowanie 

wniosku. Poinformował, że kolejny Zarząd odbędzie się w dniu sesji. Zapytał pana 

skarbnika, czy będzie potrzebny Zarząd przed sesją.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ma nadzieję, 

że nie będzie takiej potrzeby.  
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    Pkt 28 

Wolne wnioski.  

 

Na CXXV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu 

20.12.2021 r. w trybie zdalnym Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu złożył 

wniosek w sprawie rozpoznania przez Powiatowe Centrum Zarządzania 

Kryzysowego możliwości powiadamiania mieszkańców o planowanym dłuższym 

wyłączeniu energii elektrycznej na terenie powiatu wieluńskiego poprzez system 

SMS-owego powiadamiania ludności tzw. alert RCB. 

 

Pkt 29 

Zamknięcie CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXXV posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu, dziękując 

wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


